
Bestyrelsesmøde tirsdag den 3.12.24 

Til stede : Kim og Lone 

 

- Der bliver ingen juletræ i år.Det forstyrrer fælleshuset ved udlejninger. Vi påtænker at indkøbe et 
fast beplantet juletræ ved fælleshuset, som evt. kan stå i en stor krukke.  Lone taler med John / 
varmemester. 

- Indbrud fælleshus. Der er optaget politirapport. Vi kan ikke forventer en afklaring med politiet, da 
man ikke kunne tager fingeraftryk. Ser man noget mistænkeligt så RING 114, tag et billede hvis 
muligt. 

- Ophold i kælder ser ud til at være stoppet. Vi opfordre stadigvæk til at man husker at låse døren, 
mærker efter om den er låst.  Flere gange er døren kun trukke til, så kan alle jo komme ind. 

- Spilleaften fortsætter efter december måned. Vi starter op den 2. tirsdag i januar måned kl 19-21. 
- Bestyrelsesmøder afholdes igen i 2025 den 1. tirsdag i hver måned. Fra kl. 18.30  19.00 er der 

åbent for beboere, som har ideer eller spørgsmål. Eller bare vil have en kop kaffe og et stykke kage. 
Vi synes det er hyggeligt at i kommer. Kl. 19.00 går bestyrelsen i gang med møde og vi siger farvel til 
dem som ikke er i bestyrelsen. 

 

- Vi opfordre alle i vejlbyhus at melde sig ind i vores FB gruppe. Her kommer tit oplysninger om 
arrangementer og beskeder fra andre beboere. Vi opfordrer også at man går forbi infotavlerne en 
gang i mellem, for at se oplysninger. 
 

- Vores gruppe på Facebook er : Vejlby hus 
 

- Der samles op af mangler iflg. markvandringen med Tea i 2025 


